
 

 

 Referat 
 fra bestyrelsesmøde i Vivabolig afd. 15 
 
Deltagere: Rene Holst Sørensen, Marianne Nielsen, Steen Købsted, Pia Kurtz, Marijanne 

Danielsen, Brian Fremlev, Paw Geisler 
 
Afbud: Morten Kruse, Tove Nielsen                                                                       
 
Mødested: Store Tingbakke 31 
 
Mødetid: Tirsdag, den 04.06.2019 kl.19.00 
 
 
 Dagsorden  
 
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 
 

2. Gennemgang og opfølgning af referat fra sidste møde 
Plancher i Fælleshuset er kommet op. Der kommer alligevel ikke hjul på buffeten, det bliver for 
ustabilt. I stedet kommer der klapborde.  

  Det polerede betongulv er skrottet, da det bliver for dyrt, det bliver et parketgulv i stedet. Gulvet 
skiftes til efteråret.  

  Fodboldmål er bestilt. Det bliver med net.  
  Højene ved multibanen, der er bestilt en robot til at slå dem. Iværksættes i næste uge.  
  Måske kan der udsættes muslinger i søen, nu hvor der ikke må komme fisk i.  
  Fliser vil ikke blive udskiftet. 
   
 
3. Orientering af formand 

Vest for søen er der blevet planeret og tilsået. 
  Gæsteboliger, de bliver ikke behandlet pænt. 
  Ved uhensigtsmæssige parkeringer står det enhver frit for at tilkalde et parkeringsfirma, da det 

er offentlig vej. 
  Fejl og mangler, udbedringerne starter til august. 
  Vivaboligs net har været hacket. Enkelte har været så uheldige ikke at kunne komme ind på 

mail og kontakter. 
  Springvandet er stoppet, trykket er faldet, Peter. 
  Hegnet omkring søen bliver sort, enstemmigt vedtaget. 
  1. Års gennemgang: Hækplanterne, der ikke har overlevet, bliver talt og der plantes nye 

omkring oktober. Knækket belægning bliver skiftet. 
   

 
4. iPads 
  Vi har besluttet at efter 2 års bestyrelsesarbejde er iPaden personlig ejendom. 
   
    
5. Kunst til Fælleshuset 

Der skal farve på væggene. Vi vil gerne have nogle billeder malet af Pernille Købsted. 
Grunden er vi gerne støtter lokalt. 

 
 
6. Evaluering af Repræsentantskabsmøde 
  Steen trak sig fra Repræsentantskabet. Kan ikke længere holde til det. Fortsætter dog som 

dirigent  og mentor for nogle af de andre afdelinger. 



 

 

  Marianne, Pia og Brian fortsætter ufortrødent.  
   
 
7. Aktivitetsudvalg status 
  Loppemarked, 21 boder solgt indtil nu, stadig plads til 50 udenfor. 
  Sankt Hans, der afholdes fællesspisning i den forbindelse. 
  Hoppeborg til begge arrangementer. 
  Fra september er der fællesspisning den 2. onsdag i hver måned. 
  Der er planer om at afholde Fastelavn igen. 
    
 
10. Emner til næste møde 
   
 
11.  Eventuelt (herunder dato for næste møde) 

Forslag om indkøb af cafesæt til gæsteboligerne. 
  Ikke nok ansatte til at servicere afdelingen. 
   
   
 
 
 
 
Næste møde:  Tirsdag, den 06.08.19 kl. 18.30 Gæst: Klaus Bonde 
 

Marijanne Danielsen 
04.06.19 
Referent 


